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BRM.0012.5.2012.5 
Protokół nr 5/2012 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 11 grudnia 2012 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad: 11.00 
Godzina zakończenia obrad: 11.34 
 
Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 
 
W komisji udział wzięli: (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
 
Antoni Dulęba    Przewodniczący Komisji 
Grażyna Sobór   Zastępca Przewodniczącego 
Irena Piotrowska    Sekretarz Komisji 
Janusz Labok    Członek 
Dariusz Gancarz    Członek 
Ryszard Pawłowski   Członek 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawił 
PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Podsumowanie pracy komisji za rok 2012. 
3. Przygotowanie planu pracy na 2013 rok. 
4. Sprawy różne. 
5. Zakończenie obrad. 

 
 

 
Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad. pkt. 2 Podsumowanie pracy komisji za rok 2012. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, obszar projektu wiejskiego został 
uwzględniony poprzez decyzję Wysokiej Rady uchwała w sprawie utworzenia 
funduszu sołeckiego na rok 2013. Zaznaczył, że w wielu Gminach nie ma funduszu 
sołeckiego, dobrze, że Rada Gminy popiera to stanowisko, że w środkach, które są 
przeznaczone na samorządność sołectwa mogą same decydować o wydatkowaniu, 
chociaż części. Poinformował, że jako organ uwzględnił wszystkie wnioski nie 
wnosząc do Rady Miejskiej o zmianę, zatwierdzenie lub wykreślenie któregoś z 
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zadań. W opinii Urzędu zadania, które w ramach funduszu sołeckiego są planowane 
rozsądnie. Sprawy związane z drogami do gruntów rolnych w 2013 roku planują 
dróg w miejscowościach Olbrachcice Wielkie, Strąkowa i Braszowice. Wspomniał o 
ul. Kamienieckiej, że jest w strukturze miasta, lecz pozostała w obszarze terenu 
wiejskiego, bo jest sołtys tej ulicy i tam będzie wykonany podjazd pod kościół. 
Dofinansowanie w 2013 roku przeznaczą dotacje na przebudowę drugiej części drogi 
Tarnów-Olbrachcice Wielkie, która połączy drogę krajową nr 8 z drogą wojewódzką, 
będzie to piękny kawałek drogi. Zagospodarowanie przestrzenne na początku roku 
część planów dla obszarów wiejskich zostanie przyjętych a całą resztę myślą, że do 
końca 2013 roku uda się zakończyć. Wspomniał o planach związanych z oświatą. 
Planują wybudowanie 10 placów zabaw oraz zakup oświetlenia. Przewidziane są 
środki na odśnieżanie i utrzymanie obszaru wiejskiego. Zabezpieczone są środki na 
funkcjonowanie bieżące Gminy. Przeznaczone 200 tysięcy na przydomowe 
oczyszczalnie ścieków.  
 
Skarbnik Gminy Bożena Kurczyna, wspomniała o bieżącym utrzymaniu świetlic 
oraz oświetleniu. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, składają wnioski na modernizację, 
jeżeli jest możliwe uzyskanie funduszy.  
 
Radny Dariusz Gancarz, zapytał o ul. Kamieniecką, co będą robić z ulicą, czy będą 
fundusze na remont?  
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że ul. Kamieniecka 
po oddaniu obwodnicy będzie z automatu ulica Gminną. Na ulicę Urząd 
Marszałkowski i Dolnośląska Służba Dróg i Kolei nie przeznaczą żadnych środków 
finansowych. Chcą zrobić tą drogę zrobić w ramach schetynówki, czyli 50% 
dofinansowania.  
 
Radna Grażyna Sobór, podziękowała za zainteresowania się Gminy wysyłając 
pismo do Pani Jurczyk, zapytała: kiedy oddadzą obwodnicę?  
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że Gmina nie ma 
takiej wiedzy, podtrzymują, że firma złożyła wniosek o przedłużenie około pół roku 
ze względu na warunki atmosferyczne.  
 
Radna Grażyna Sobór, zapytała o ul. Spokojną. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, chce złożyć oświadczenie, które 
będzie polegało, że przedłoży projekt zmian w budżecie, aby wykonać inwestycję.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba, zapytał Burmistrza czy widzi rozwiązanie w programie przydomowych 
oczyszczalni ścieków? Było 400 wniosków na przydomowe oczyszczalnie, rezerwują 
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tylko 200 tysięcy to wychodzi po 500 zł do jednej oczyszczalni. Wspomniał o 
lampach solarnych w Braszowicach. 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że nie chcą czekać 
na dofinansowanie Narodowego Funduszu gdzie wniosek po kolejnej analizie 
składany. Będzie projekt uchwały dofinansowania przydomowych oczyszczalni 
ścieków. Propozycją będzie, 50 % lecz nie więcej niż 5 tysięcy zł. Będzie wypłacane 
bezpośrednio z budżetu, będą z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska 
prowadzić rozmowy i składać wnioski celem zwrócenia środków. Jeżeli chodzi o 
plac w Braszowicach to teren Gminny chcą zrobić miejsce rekreacyjne.  
 
Radna Grażyna Sobór, zapytała: czy będzie wyczyszczone, uporządkowane 
wysypisko śmieci przy ul. Głowackiego?  
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że takie rzeczy nie 
są wpisane bezpośrednio w budżet, ponieważ to są sprawy bieżące lub w trakcie 
roku realizowane. Jeżeli chodzi o kwestię dzikich wysypisk, co Komisja analizowała, 
uporządkowany został teren przy torach kolejowych w przyszłym roku mają 
nadzieję uporządkować ul. Głowackiego.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba, zapytał czy organizacja przydomowych oczyszczalni ścieków będzie 
kompleksowo czy kto jak sobie załatwi? 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że dofinansowanie 
indywidualne osoba sama sobie wybiera firmę. A Gmina dokłada 50% nie więcej niż 
5 tysięcy zł.  
 
Radny Dariusz Gancarz, zapytał czy jest możliwość na ul. Ogrodowej zrobienie 
oczyszczalni? 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, przygotuje się z tą odpowiedzią na 
kolejną Komisję, bo nie wie dokładnie. Na 2013 rok przewidziana m.in. jest ul. 
Kłodzka i ul. Kamieniecka przebudowa zalewania.  
Wywiązała się krótka dyskusja.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba, poddał pod głosowanie budżet.  
 
Zapytał: Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Za: 6  wstrzymujących:  przeciwnych: 0 
 
Stwierdza, że wniosek jednogłośnie przeszedł. 
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Ad. pkt. 3 Przygotowanie planu pracy na 2013 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba, wspomniał o spotkaniach Komisji Rolnej, sprzedaży, dzierżawie gruntów 
rolnych oraz wnioskach, które złożył. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba, oznajmił, że napisze kolejny wniosek dotyczący gruntu przy boisku 
sportowym w Olbrachcicach Wielkich. Opowiedział o przedszkolu w Olbrachcicach.  
 
Oznajmił, że Komisja spotka się w razie potrzeby.  
 
Wywiązała się krótka dyskusja. 
 
Ad. pkt. 4 Sprawy różne. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Ad. pkt. 5 Zakończenie obrad.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Antoni 
Dulęba, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął posiedzenie 
obrad. 
 

 

 

Protokół sporządzono  
na podstawie nagrania 

 
Protokołowała 
Kamila Bigos       
Stażysta 

 
 
Przewodniczący Komisji 

                                                                                                   (-) Antoni Dulęba 

 


